
Protokół Nr /2021 
ze wspólnego posiedzenia KGKSiPP, KOKiKF, KGPiB 

z dnia 30.08.2021r. 

W dniu 30 sierpnia 2021 r., o godz. 10.00 - 11.30 w sali nr 1 Ratusza Miasta odbyło 
się posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego, 
Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej i Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu. 
Posiedzenie prowadził Przewodniczący KGKSiPP Artur Marzysz. Obecni według załączonej 
listy obecności. 

Porządek obrad: 

1. Zaopiniowanie materiałów na XLIX sesję Rady Miasta 
2. Sprawy różne. 

Porządek został przyjęty jednogłośnie (12 głosów „za") 

• Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Samodzielnemu Publicznemu 
Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Dęblinie oraz wprowadzenia zmian w Statucie 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie; 

Naczelnik Wydziały OA Justyna Ochota - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu z XLIX Sesji RM). 

Dyskusja: 

Radny Waldemar Chochowski - przekazał, że żałuje, że nie został załączony do projektu 
uchwały wniosek Dyrektora Szpitala Wojskowego, ponieważ wynika, że ma on problem 
z tym, iż placówki są mylone. Dodał, że jeśli on by miał wyróżnić swoją placówkę to 
powinien wystąpić do organu zajmującego się nadawaniem nazw placówką. Dęblin jest 
mocno związany z lotnictwem SP nr 4 ma nadaną nazwę bardzo bliską do tej, która miałaby 
być nazwana przychodnia. Radny uważa, że nie powinniśmy ich dublować. Uważa, 
że mamy w Dęblinie bardzo zasłużoną osobę taką jak August Hipolit Sochacki, który był 
lekarzem bardzo mocno związanym z Dęblinem. Działał społecznie, leczył ludzi za darmo, 
zainicjował ruch społeczny, dzięki czemu powstało miasto przy Irenie. Dlatego wydaje się, iż 
jest on idealnym kandydatem na patrona tej przychodni. Tym bardziej, że w przychodni jest 
tablica upamiętniająca, że powstała ona ze składek mieszkańców Dęblina. Uważa, że jako 
Rada Miasta powinno się honorować osoby, które związane są z cywilną częścią miasta. 
Dziwnym jest, że wnioskiem wystąpił dyrektor skoro również ma możliwości zmiany nazwy 
swojej placówki, a my nie analizując od razu zgadzamy się z nim i nadajemy nazwę, która 
będzie jeszcze bardziej myląca w rozpoznawaniu placówek. Uważam, że mój wniosek jest 
zasadny i honoruje zasługi wielkiego społecznika. 

Radna Urszula Czarnecka - złożyła wniosek o zmianę imienia SPZOZ w Dęblinie na imię 
Ireny Haase. Konsultując się z Towarzystwem Przyjaciół Dęblina (syn Pani Ireny dostarczył 
nam jej życiorys) dowiedziałam się, że ta postać była działaczką społeczną w Dęblinie. Od 
1910 roku jest związana z Dęblinem poprzez swoich rodziców, prowadziła tu aptekę, działała 
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w PCK, była inicjatorką sierocińca dla mieszkańców, pomagała jeńcom wojennym. Jest osobą 
znaną i uważam, że jako osoba cywilna powinna być uhonorowana. Doktor Sochacki jest już 
uhonorowany nazwą ulicy oraz ma swój dworek. Uważam, że Pani Irena Haase jako 
zasłużona mieszkanka jeszcze Ireny powinna być upamiętniona poprzez nadanie jej imienia 
przychodni zwłaszcza, że jest kobietą, a o nich przeważnie się zapomina w tego typu 
inicjatywach. Taka decyzja wymaga konsultacji zarówno z IPN-em jak i Rada Społeczną SP 
ZOZ, ale proszę o przychylność Rady Miasta. 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - zaproponował, aby w dzisiejszym projekcie 
uchwały wykreślić zapisy związane z nadaniem imienia SP ZOZ i po przeprowadzeniu 
konsultacji wrócić do tematu jeśli nie jest on bardzo pilny. 

Dyrektor SP ZOZ Urszula Pielacaka-Chodoła - podziękowała za sugestie odnośnie 
nadania imienia przychodni. Przechylając się do zdania Przewodniczącego RM przedstawiła 
swoje argumenty odnośnie sugerowanego w projekcie uchwały imienia dla przychodni. 
SP ZOZ w Dęblinie chce budować nową tożsamość wzbudzać zaufanie i przyjazny klimat 
odbiorcy. Nadanie patrona jest twórczym docelowym wyobrażeniem o miejscu, które wciąż 
zmieniamy wspólnie się angażując. Chcemy kształtować kulturę bycia zasługującą na uznanie 
i szacunek. Mamy wydobywać dobre emocje. Dziedzictwo kulturowe, będzie jednoznacznie 
kojarzone z miastem Dęblin. A my, jako SP ZOZ jesteśmy częścią tego miasta, zatem 
budujmy swoją rozpoznawalność. W najbliższym czasie planujemy przeprowadzić remont 
wewnątrz budynku aranżacje dotyczące Lotnictwa Polskiego niewątpliwie będzą ciekawym 
i interesującym elementem jednostki. Nadanie patrona nie jest wyjątkiem, ponieważ wiele 
takich jednostek w Polsce również posiada patronów i często nie maja związku terytorialnego 
ani historycznego z daną jednostka np. SP ZOZ im. Stefana Żeromskiego w Krakowie. 
Wybierając tą nazwę im. Lotników Polskich kierowałam się związkiem i dziedzictwem 
kulturowym i rozpoznawalnością tego miasta. W tej chwili SP ZOZ jest niewielką jednostką, 
ale wiemy, że przed nami są następne wyzwania tj. telemedycyna. Rozpoznawalność nie 
będzie się ograniczała tylko terytorialnie, zmienia się kształt medycyny. Z naszych usług 
korzystają nie tylko nasi mieszkańcy. Jeżeli proponowana nazwa budzi tak wiele emocji 
i potrzebujemy więcej czasu na rozważenie kto będzie najlepszym patronem dla naszej 
jednostki to wycofanie propozycji jest zasadne, ale proszę o zaakceptowanie zmian w 
statucie. Chcemy wystąpić o rozwój psychiatrii dziecięcej. W tej chwili mamy pierwszy 
poziom referencyjny, będziemy dbać o to żeby pójść dalej i zawalczyć o drugi poziom 
referencyjny co wymaga dodatkowej infrastruktury i w związku z tym następują zmiany w 
statucie. 

Przewodniczący KGKSiPP poinformował, że w związku z brakiem możliwości zwołania 
Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej, która powinna zaopiniować projekt uchwały 
w sprawie nadania imienia Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej 
w Dęblinie oraz wprowadzenia zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Dęblinie projekt nie będzie opiniowany, a Radni wyrażą swoją opinię poprzez 
głosowanie na Sesji Rady Miasta. 

• Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 
Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Lubelskiego 
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0 zniesienie urzędowych nazw miejscowości Nowy Dęblin i Podlipie na obszarze 
miasta Dęblin. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu z XLIX Sesji RM). 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 

KGKSiPP pozytywnie (3 głosy „za") zaoponowała projekt uchwały. 

• Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody 
1 odprowadzania ścieków na terenie Miasta Dęblin w celu przekazania 
do zaopiniowania organowi regulacyjnemu; 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu z XLIX Sesji RM). 

Prezes MZGK Sp. z o.o. Tomasz Bobrowski - poinformował, że przedstawiony projekt 
podlega zaopiniowaniu przez Dyrektora Regionalnego zarządu Gospodarki Wodnej 
Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. Bez tej opinii dalsze procedowanie 
byłoby niemożliwe. Regulamin nie jest niczym nowym, obowiązywał już na terenie miasta 
Dęblin, ale wówczas nie podlegał zaopiniowaniu przez Dyrektora Regionalnego Zarządu 
Gospodarki Wodnej, natomiast jak każda uchwała podlegała nadzorowi Wojewody (w 
poprzedniej wersji były uwagi i zostały uwzględnione i w nowym projekcie już się nie 
znalazły). Jesteśmy jedynym przedsiębiorstwem wodociągowo kanalizacyjnym na terenie 
miasta Dęblin i to nasz projekt wpłyną do państwa w celu zaopiniowania ewentualnego 
wcielenia w życie. Przepisy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i odprowadzaniu ścieków 
regulują zawartość takiego regulaminu. Oczywiście pewne uzgodnienia pomiędzy 
przedsiębiorstwem wodociągowym, a odbiorcą usług są tutaj uszczegółowione. Wyjaśnił 
punkty regulaminu, które odnoszą się wprost do przepisów ustawy, a nie są wyjaśnione. 
W § 3 ust. 2 przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne jest zobowiązane dostarczyć wodę 
w sposób ciągły i niezawodny z wyjątkiem sytuacji o której mowa art. 8 ust. 1 ustawy mówi o 
tym, że przedsiębiorstwo nie musi dostarczyć tej wody w sposób ciągły jeżeli nasze przyłącze 
zostało wykonane niezgodnie z przepisami, jeżeli odbiorca usługi przez dwa kolejne okresy 
rozliczeniowe nie uiścił opłaty za te usługi, jeżeli jakość ścieków dostarczanych do sieci 
kanalizacyjnej lub urządzenie pomiarowe budzą wątpliwości i jeżeli pobór wody następuje 
bezumownie. Następnie w rozdziale 3 § 5 ust.l mówi, że świadczenie usług zaopatrzenia 
w wodę i odbioru ścieków odbywa się w oparciu o pisemna umowę zawartą pomiędzy 
przedsiębiorstwem kanalizacyjnym, a odbiorcą usług, zgodnie z art. 6 ustawy. Kolejna rzecz 
to w § 7 pkt. 3 mowa jest o oświadczeniu wykonawcy o poinformowaniu osoby korzystającej 
z lokalu o zasadach rozliczeń o których mowa w art. 6 ust. 3 pkt. 3 i 4, są to rozliczenia 
pomiędzy zarządcą wspólnoty lub budynku, a właścicielem lokalu. Opisano szczegółowo jak 
te rozliczenia powinny następować. Jeżeli przedsiębiorstwo chciałoby zawrzeć indywidualną 
umowę z mieszkańcem budynku wielolokalowego na dostarczanie wody to zarządca również 
musiałby zawrzeć umowę z przedsiębiorstwem i określić w niej sposób rozliczania się 
z przedsiębiorstwem. Natomiast § 11 mówi o tym, że techniczne możliwości dostępu do usług 
świadczonych przez przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne zapewnia się poprzez 
udostępnienie wszystkim zainteresowaniu aktualnego wieloletniego planu rozwoju 
i modernizacji urządzeń wodno-kanalizacyjnych z wyłączeniem w przypadku 
w art. 21 ust. 7 ustawy. Artykuł ten mówi o tym, że taki plan nie powstaje, kiedy 
przedsiębiorstwo nie planuję rozwoju sieci. 
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Radny Andrzej Kurowski - zapytał o zawieranie indywidualnych umów przez właścicieli 
lokali w budynkach wielorodzinnych. Czy poprzednia ustawa to przewidywała? Czy istnieje 
taka możliwość w blokach starego budownictwa gdzie wodomierz główny jest na zewnątrz 
budynku? 

Prezes MZGK Sp. z o.o. Tomasz Bobrowski - można zawrzeć taką umowę natomiast 
zarządca wspólnoty powinien wskazać, że właściciel danej nieruchomości jest 
zainteresowany zawarciem umowy indywidualnej. W takim przypadku muszą wystąpić dwie 
umowy, między zarządcą wspólnoty a przedsiębiorstwem wodociągowo-kanalizacyjnym, 
a druga między przedsiębiorcą, a odbiorcą. Sposób rozliczania musiałby być ujęty w taryfach, 
bo jest to nas obligująca sprawa. Ustawa przewidywała takie rozwiązanie natomiast nie 
stosowało się takich rozwiązań, ponieważ były dość skomplikowane i wiele przedsiębiorstw 
oraz wspólnot ucieka od takiego rozwiązania. W starym budownictwie nie jest to możliwe, 
ponieważ musi istnieć możliwość odcięcia pojedynczego lokalu. Natomiast w nowym 
budownictwie jest już to możliwe, bo zawory do danego lokalu znajdują się na klatce 
schodowej. Jeżeli wodomierz główny wskazuje jakiś pobór wody, a suma wodomierzy 
z lokali wskazuje jakiś pobór to różnicę między tymi zestawieniami rozlicza zarządca 
wspólnoty. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu 
uchwały. 

KGKSiPP pozytywnie (3 głosy „za") zaoponowała projekt uchwały. 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia jednostek 
budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, 
źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania 
planu finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania 
zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania; 

Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - przedstawiła projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu z XLIX sesji RM). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 

KOKiKF pozytywnie (3 głosy „za" 1 „wstrzymujący") zaopiniowała projekt uchwały. 

KGPiB pozytywnie (5 głosów „za") zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 2 Sprawy różne. 

Radny Andrzej Kurowski - zapytał na jakim etapie jest budowa parkingów prawostronnych 
na os. Wiślana, czy zakład energetyczny określił się z jakimś terminem? 

Radny Mieczysław Grobel - zwrócił się z prośbą o naprawę kostki brukowej na miejskich 
targowisku przy ul. Niepodległości. 

Radna Urszula Czarnecka - zapytała czy jeśli właściciele ogródków działkowych nie 
przedstawią umów na odbiór odpadów to czy podlegają karze grzywny? 

Radna Maria Cydejko - zgłosiła problem zapadającej się kostki i krawężnika na osiedlu 
Lotnisko kolo marketu Biedronka. 
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Radny Maciej Jakubik - poinformował, że dostał odpowiedz odnośnie ul. Okrzei, ale 
ponawia swoją prośbę, ponieważ studzienki są na wierzchu i stan drogi jest fatalny. 

Radny Waldemar Chochowski - przypomniał, że już przed wakacjami występował 
o uprzątnięcie i przycięcie zieleni na os. Staszica, ponieważ gałęzie wystające zza ogrodzenia 
uniemożliwiają już korzystanie z chodnika. Zwrócił się z prośbą o sprawdzenie, na jakiej 
zasadzie ma być uporządkowany chodnik po wstawieniu nowych słupów energetycznych, 
ponieważ został tam bałagan. 

Radny Artur Marzysz - podczas komisji przed wakacjami prosiłem, aby zgłosić się do 
Zarządu Dróg Powiatowych o przycięcie zieleni na całej długości ul. Spacerowej. Podczas 
ostatnich obfitych deszczów gałęzie pochyliły się na skrzyżowaniu ul. Spacerowej 
z ul. Rogowskiego i ul. Krasickiego i nie ma możliwości przejechania 
ul. Rogowskiego. 

Burmistrz Miasta odpowiedziała na pytania: 

- Radnemu Andrzejowi Kurowskiemu: zakład energetyczny już wchodzi na teren budowy 
będzie robił skablowanie sieci energetycznej po prawej stronie ul. Wiślanej przygotowując 
nasze zadanie do rozpoczęcia. W tej chwili wystosowaliśmy zapytanie ofertowe do 
wykonawców, jeśli chodzi o budowę chodnika i parkingu. Wystosowaliśmy też zapytanie 
ofertowe do tego samego wykonawcy, którego wybrał zakład energetyczny, aby wycenił nam 
prace polegające na wybudowaniu oświetlenia po prawej stronie ul. Wiślanej. Wszystko 
wskazuje na to, że zadnie zostanie wykonane w tym roku terminowo, kompleksowo i środki 
zabezpieczone w budżecie zostaną na to zadanie wydatkowane. Jesteśmy jeszcze przed 
rozstrzygnięciem ofert i nie mamy danych odnośnie cen. 

- Radnemu Mieczysławowi Grobłowi - podczas festynu na zakończenie lata zostało wskazane 
miejsce skąd była wyjmowana kostka i używana do celów niewłaściwych. Poprosimy firmę, 
aby naprawiła nam te miejsca. 

- Radnej Urszuli Czarneckiej - występowaliśmy dwukrotnie do prezesów ogródków 
działkowych o przedstawienie umów, jakie mają zawarte z odbiorcami odpadów 
komunalnych. Za pierwszym razem nie przyszedł żaden z prezesów, a za drugim razem 
przyszedł prezes ogródków działkowych z os. Lotniska i wysłuchał, w jaki sposób ogródki 
działkowe powinny wywozić odpady komunalne ze swoich terenów. 

Naczelnik Wydziału GKP - odpowiedział Radnej Urszuli Czarneckiej, że jeśli chodzi 
o pozostałe dwa ogrody działkowe nie wpłynęły na piśmie żadne informacje w kwestii 
udostępnienia dokumentacji umów. Prezesi kontaktowali się z nami telefonicznie natomiast 
nie przedłożyli nam dokumentacji potwierdzającej odbiór z terenów działkowych odpadów 
komunalnych. Wywiązanie się z wymogów ustawowych tj. posiadanie dokumentacji 
o wywóz odpadów jest obowiązkiem właściciela terenu albo użytkownika. Podmiot 
wytwarzający odpady na tym terenie powinien mieć dokumentacje w postaci umowy oraz 
potwierdzenie usług w postaci wywozu odpadów komunalnych. Ustawa przewiduje sankcje 
karne, jeżeli chodzi o niewywiązywanie się z obowiązku wynikającego z przepisów ustawy. 

Radnemu Waldemarowi Chochowski emu - 1) zadanie przycięcia zieleni na os. Staszica 
łącznie z koszeniem trawy również na ul. Krzywej, będziemy realizować w najbliższym 
czasie jeśli warunki pogodowa nam na to pozwolą. 

5 



2) odnośnie pozostawienia bałaganu po montażu słupa oświetleniowego to zgłosimy prośbę o 
uporządkowanie tego ternu do kierownika budowy (inwestora drogi 801). 

Naczelnik Wydziału GKP - odpowiedział Radnemu Arturowi Marzyszowi, że przycięcie 
zieleni wzdłuż ul. Spacerowej zostało zgłoszone i dodatkowo wnioskowaliśmy o przepust na 
ul. Krasickiego. Będziemy monitować i ponawiać tą sprawę. 

Naczelnik Wydziału RMI odpowiedział Radnemu Maciejowi Jakubikowi, że 
to prace przy projekcie ul. Okrzei dobiegają końca, budowa drogi 801 i montaż urządzeń 
wodno-kanalizacyjnej. Wykonawca zaczął już odtwarzanie nawierzchni, ale przez złe 
warunki pogodowe musiał przestać. Wszystkie ulice, w których były prowadzone prace 
wodociągowe i kanalizacyjne powinny w ciągu dwóch miesięcy zostać doprowadzone do 
takiego stanu, w jakim były przed a nawet lepszego. Na najbliżej naradzie zwrócę uwagę 
wykonawcy, aby to co on uszkodził odtworzył. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - jeśli chodzi o kwestie realizacji drogi 801 uwagi 
odnośnie ich wykonawcy oraz ich działań należy kierować do kierownika budowy. My ze 
swojej strony skierujemy takie uwagi, wiemy, że radym również kierował swoje uwagi ale 
jest to zadanie, które nie zależy od nas więc możemy tylko zwracać uwagę, żeby zadanie było 
wykonywane w sposób nieutrudniający przejścia przez ul. Okrzei. Nie jest to łatwe i trzeba 
cierpliwie tłumaczyć mieszkańcom, że ten okres kiedyś minie i będzie tam ładna, szeroka, 
utwardzona droga, ze swojej strony zwrócimy również uwagę MZGK, aby wykonawca 
pozostawił utwardzone pobocza po wykonaniu montażu urządzeń wodno-kanalizacyjnych. 

Naczelnik Wydziału GKP - odpowiedział Radnej Marii Cydejko, że naprawa zgłaszanego 
fragmentu drogi została już zgłoszona do MZGK, czekamy na zrobienie kosztorysu ile 
(kosztowałaby taka naprawa). 

Radna Urszula Czarnecka - zwróciła się z propozycją, aby poruszyć temat wysokości opłat 
za odbiór śmieci. Ponieważ zbliża się rok szkolny, powrót studentów co wiąże się ze 
zwiększeniem generowania odpadów i wiążące się zwiększenie opłat za ich odbiór. Czy 
kwota przeznaczona w budżecie na ten cel starczy do końca roku? 

Radny Andrzej Kurowski - zadał pytanie jak długi jest termin naprawy słupa 
oświetleniowego? Od zgłoszenia naprawy słupa czeka już kilka miesięcy. 

Naczelnik Wydziału GKP - awarię lampy zgłaszaliśmy już kilkukrotnie, nie wiem, na czym 
polega ta usterka. Jeżeli naprawa zależałaby od nas było by to wykonane szybko, natomiast 
być może awaria jest na tyle poważna, że trwa to tyle czasu. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - jeśli chodzi o odpady komunalne to nie ma jeszcze 
potrzeby kierowania tej sprawy na posiedzenie Rady Miasta. Możemy spotkać się w gronie 
komisji komunalnej celem omówienia sytuacji, jaka jest obecnie. Przygotujemy informacje ile 
do tej pory zebrano odpadów komunalnych i w jakim kierunku rozwija się to zadanie i czy 
będzie wystarczało nam środków, aby pokryć koszty funkcjonowania zadania odbioru, 
transportu i utylizacji odpadów komunalnych na naszym terenie za rok. Na dzień dzisiejszy 
będziemy słuchać sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2021 roku i ten temat 
będzie omówiony. Ile zrealizowaliśmy wydatków na pierwsze półrocze odnośnie odpadów 
komunalnych i czy jest potrzeba szybkiego reagowania czy czekamy do końca roku, aby 
zobaczyć czy przekroczyliśmy kwotę przeznaczoną na ten cel w budżecie, a było 
zabezpieczone 4 200 000 zł. 
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Radna Urszula Czarnecka - z obawy o wzrost cen i aby miasto nie ponosiło zbyt dużych 
kosztów moje poprzednie pytanie dotyczące ogródków działkowych i związanych z tym 
nałożenie kar grzywny za brak umów z odbiorcami odpadów. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący KGKSiPP zamknął wspólne 
posiedzenie KGKSiPP, KGPiB, KOKiKF. 

Przewodniczący KGKSiPP 

i1 
Artur Marzysz 

tokołowała 

Mdgdafena Piątek 

łłrotc 
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